
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 4/2025 
z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

 
Dátum, čas a miesto konania: 24. apríla 2025 o 10.00 hod., v miestnosti Juraj Spitzer room na 
1. poschodí v sídle AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave 
Forma zasadnutia:  prezenčne 
 
Prítomní prezenčne:  
Predseda rady: Mgr. art. Štefan Dlugolinský; 
podpredsedníčka rady: JUDr. Ivana Maláková; 
členovia rady: Mgr. Slavomíra Salajová; Mgr. art. Ingrid Štepanovičová; Mgr. Štefan Nižňanský; MgA. 
Jozef Chudík; prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD; Mgr. Jana Prágerová; Mgr. Richard Kováčik, PhD; JUDr. 
Radoslav Remšík; Mgr. Vincent Štofaník; Mgr. Marta Švecová; 
Ospravedlnení: prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého audio prenosu, 
pričom celý zvukovoobrazový záznam bude zverejnený na profile Audiovizuálneho fondu (ďalej aj 
„fond“) na platforme youtube.com. 
 
Predseda Rady fondu (ďalej aj „rada“) vykonal prezentáciu a skonštatoval, že na rokovaní sú prítomní 
dvanásti členovia rady. Predseda skonštatoval, že rada je uznášaniaschopná. 
 
Predseda rady navrhol za overovateľa zápisu p. Štofaníka, ktorý s návrhom súhlasil. 
Hlasovanie č. 1: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh schválila.  
 
Po hlasovaní predseda rady informoval, že v zmysle rokovacieho poriadku je potrebné schváliť program 
dnešného zasadnutia. Návrh programu bol členom rady zaslaný vopred spolu s podkladmi k jednotlivým 
bodom. Pred schválením navrhovaného programu sa predseda rady spýtal, či má niekto návrh na jeho 
zmenu alebo doplnenie.  
Riaditeľ požiadal o doplnenie podkladu do bodu 7 Návrh na úpravu VP AVF č. 1/2024 z 28.2.2025 Štruktúra 
podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2025. Následne pani Paštéková navrhla do bodu Rôzne 
doplniť diskusiu o príprave Dlhodobých a strednodobých strategických cieľov AVF. Pani Salajová sa opýtala 
na obsah bodu 4, predseda jej stručne zhrnul, že pôjde o diskusiu o možnosti úpravy kreditu žiadateľov, na 
ktorých sa vzťahujú sankcie pri hodnotení žiadosti za porušenia spred viac ako desiatich rokov. 
 
Následne predseda rady dal hlasovať o upravenom návrhu programu 4. zasadnutia Rady Audiovizuálneho 
fondu: 

 
1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu  
2. Schválenie výročnej správy a účtovnej uzávierky za rok 2024 
3. Návrh termínov na 2. polrok 
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4. Návrh na udelenie generálneho pardónu 
5. Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom a  rozhodnutie Rady 

Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa § 4 ods. 2 písm. 
h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 ods. 3 písm. b) 
VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu na základe  
(Neverejné rokovanie –  začiatok) 
5.1. hodnotenia odbornej komisie pre program 2.1 vo výzve č. 3/2025 k protokolu č. Dist/1a-

3/2025/P2.1 
5.2. hodnotenia odbornej komisie pre program 2.4 vo výzve č. 3/2025 k protokolu č. účasť/1a-

3/2025/P2.4 
5.3. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.1.2 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. HF 

6/2025 
5.4. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 2/2025 k protokolu č. 

AF_2_2025 
5.5. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. 

AF_6_2025 
5.6. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. 

AF_6_2025_minorita 
5.7. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. DF 

6/2025_1 
(Neverejné rokovanie – koniec) 

6. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 
úloh a uznesení 
6.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
6.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 
6.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

7. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. VP AVF č. 1/2024 – Štruktúra podpornej činnosti 2025 
8. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 4/2018 – Zásady poskytovania finančných prostriedkov 

z Audiovizuálneho fondu 
9. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 2/2010 – Zásady hospodárenia Audiovizuálneho fondu 
10. Žiadosť  žiadateľov o štipendium vo výzve č. 5/2024 o zdôvodnenie nepridelenia finančných 

prostriedkov (Paulína Ďurinová, Radek Ševčík, Lena Kušnieriková, Maja Brusňáková, Štefan 
Straka) 

11. Žiadosť  žiadateľa o podporu festivalov vo výzve č. 9/2024 o zdôvodnenie nepridelenia 
finančných prostriedkov (Eva Križková) 

12. Rôzne 

 
Predseda rady dal hlasovať o tomto návrhu programu. 
Hlasovanie č. 2: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada návrh programu schválila. 
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1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
Predseda rady privítal členku dozornej komisie fondu (ďalej aj „dozorná komisia“) p. Knappovú, ktorú 
poveril pán Gajdošík, aby informovala členov rady o priebehu a záveroch posledného rokovania 
dozornej komisie konaného dňa 15.04.2025. V rámci tohto bodu informovala o 

- prerokovaní a schválení zmien a doplnení VP AVF č. 1/2024 – Štruktúra podpornej činnosti 
Audiovizuálneho fondu pre rok 2025; 

- prerokovaní a schválení zmien a doplnení VP AVF č. 4/2018 – Zásady poskytovania finančných 
prostriedkov z Audiovizuálneho fondu; 

- prerokovaní a schválení zmien a doplnení VP AVF č. 2/2010 – Zásady hospodárenia 
Audiovizuálneho fondu; 

- prerokovaní a schválení Výročnej správy a Účtovnej závierky Audiovizuálneho fondu za rok 
2024; 

- prerokovaní a odložení návrhu Metodiky sledovania dodržiavania limitu verejných výdavkov 
z dôvodu legislatívnych zmien; 

Následne sa prerušilo audio spojenie s pani Knappovou pre technické problémy na strane 
Audiovizuálneho fondu. 

 
Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie prezentovanú informáciu o činnosti dozornej komisie. 
Pani Salajová požiadala na budúce rokovanie rady o informáciu priebehu a stave kontroly spoločnosti 
Filmworx, s.r.o.  
 
Z dôvodu technických problémov s vysielaním zvukovej stopy smerom na verejnosť, predseda rady 
prešiel k bodu 5 a rada rokovala v neverejnom režime.  
 
 
2. (Pôvodný bod 5 programu) Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom 

a  rozhodnutie Rady Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa 
§ 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 
ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu na základe  

 
(Neverejné rokovanie – začiatok) 

 
O tomto bode rada rokovala v neverejnom režime. Predseda uviedol, že podľa § 4 ods. 2 písm. h) v 
spojení s § 13 ods. 2 písm. a) zákona o fonde rada rozhoduje o poskytnutí finančných prostriedkov na 
podporu audiovizuálnej kultúry fondom na návrh riaditeľa, ktorý bol predložený vo forme písomného 
protokolu. Rada rozhoduje o protokole ako o celku. V prípade, ak člen rady navrhne zmenu 
v protokole, tak takúto zmenu musí odborne zdôvodniť a o každej takejto zmene sa hlasuje 
samostatne. 
 

2.1 hodnotenia odbornej komisie pre program 2.1 vo výzve č. 3/2025 k protokolu č. Dist/1a-
3/2025/P2.1 
 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Michal Juhás. Celkovo bolo 
predložených na rokovanie rady 10 žiadostí a komisia navrhla finančne podporiť všetkých desať 
žiadostí. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 60.000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním 
predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Predseda sa spýtal, či má niekto 
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pozmeňujúce návrhy k tomuto protokolu. Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu 
ako o celku. 
 
UZNESENIE č. 39/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedené v záverečnom protokole č. 
Dist/1a-3/2025/P2.1. v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 3: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 

2.2 hodnotenia odbornej komisie pre program 2.4 vo výzve č. 3/2025 k protokolu č. účasť/1a-
3/2025/P2.4 
 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Michal Juhás. Celkovo boli 
predložené na rokovanie rady 2 žiadosti a komisia navrhla finančne podporiť obidve žiadosti. 
Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 7.500,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním 
predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Predseda sa spýtal, či má niekto 
pozmeňujúce návrhy k tomuto protokolu. Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu 
ako o celku. 
 
UZNESENIE č. 40/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedené v záverečnom protokole č. 
účasť/1a-3/2025/P2.4 v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 4: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 

2.3 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.1.2 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. HF 6/2025 
 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Ondrej Starinský. Celkovo boli 
predložené na rokovanie rady 3 žiadosti a komisia navrhla finančne podporiť všetky tri žiadosti. 
Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 450,000,-Eur. Riaditeľ v rámci ním 
predkladaného návrhu upravil odporúčanú sumu komisie pre projekt „Marínka Somarinka“ zo 170 tisíc 
Euro na 120 tisíc Euro a pre projekt „Najväčší zázrak“ zo 100 tisíc Euro na 150 tisíc Euro.  
Pani Paštéková opustila rokovaciu miestnosť kvôli možnému konfliktu záujmu. Rada pokračovala 
v rokovaní v počte 11 členov. Predseda sa spýtal, či má niekto pozmeňujúce návrhy k tomuto 
protokolu. 
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Pán Chudík  navrhol znížiť odporúčanú sumu pre projekt „Marínka Somarinka“ zo 120 tisíc Euro na 100 
tisíc Euro a pre projekt „Výkriky bez ozveny“ zvýšiť odporúčanú sumu zo 180 tisíc Euro na 200 tisíc 
Euro. Predseda dal hlasovať o návrhu pána Chudíka. 
 
Hlasovanie č. 5: 
ZA: 6 (I. Maláková, V. Štofaník, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik)  
PROTI: 2 (J. Prágerová, M. Švecová); 
ZDRŽAL SA: 3 (S. Salajová, R. Remšík, I. Štepanovičová). 
Rada návrh neschválila. 
 
Pán Chudík následne navrhol hlasovať o každom projekte samostatne z dôvodu prerozdelenia 
odporúčanej sumy na jednotlivé projekty. 
 
Pán Chudík navrhol znížiť odporúčanú sumu pre projekt „Marínka Somarinka“ zo 120 tisíc Euro na 100 
tisíc Euro. Predseda dal hlasovať o tomto návrhu. 
 
Hlasovanie č. 6: 
ZA: 7 (I. Maláková, V. Štofaník, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik)  
PROTI: 2 (J. Prágerová, M. Švecová); 
ZDRŽAL SA: 2 (S. Salajová, R. Remšík). 
Rada návrh neschválila. 
 
Pani Salajová navrhla navýšiť odporúčanú sumu pre projekt „Marínka Somarinka“ zo 120 tisíc Euro na 
170 tisíc Euro. 
 
Hlasovanie č. 7: 
ZA: 2 (S. Salajová, M. Švecová)  
PROTI: 6 (I. Maláková, V. Štofaník, I. Štepanovičová, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik); 
ZDRŽAL SA: 3 (R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský). 
Rada návrh neschválila. 
 
Predseda dal hlasovať o pôvodnom návrhu riaditeľa 120 tisíc Euro pre projekt „Marínka Somarinka“. 
 
UZNESENIE č. 41/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 120.000,-Eur 
žiadateľovi Art4, s.r.o., žiadosť č. 154/2025-6/1.1.2 na projekt „Marínka Somarinka“ – 4 diely seriálu 
v nadväznosti na odporúčania v záverečnom protokole č. HF 6/2025 predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 8: 
ZA: 9 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 2 (I. Štepanovičová, J. Chudík). 
Rada uznesenie schválila. 
 
Predseda dal hlasovať o návrhu riaditeľa uvedeného v protokole, suma 150 tisíc Euro pre projekt 
„Najväčší zázrak“. 
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Hlasovanie č. 9: 
ZA: 7 (I. Maláková, V. Štofaník, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík)  
PROTI: 2 (M. Švecová, J. Prágerová); 
ZDRŽAL SA: 2 (S. Salajová, R. Kováčik). 
Rada návrh neschválila. 
 
Predseda navrhol navýšiť odporúčanú sumu pre projekt „Najväčší zázrak“ zo 150 tisíc Euro na 170 tisíc 
Euro. Predseda dal hlasovať o tomto návrhu. 
 
Hlasovanie č. 10: 
ZA: 7 (I. Maláková, V. Štofaník, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik)  
PROTI: 1 (M. Švecová); 
ZDRŽAL SA: 3 (J. Prágerová, S. Salajová, R. Remšík). 
Rada návrh neschválila. 
 
Pani Maláková navrhla znížiť odporúčanú sumu pre projekt „Najväčší zázrak“ zo 150 tisíc Euro na 135 
tisíc Euro. Predseda dal hlasovať o tomto návrhu. 
 
UZNESENIE č. 42/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 135.000,-Eur 
žiadateľovi DANAE Production, s.r.o., žiadosť č. 106/2025-6/1.1.2 na projekt „Najväčší zázrak“ 
v nadväznosti na odporúčania v záverečnom protokole č. HF 6/2025 predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 11: 
ZA: 9 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Chudík, R. Kováčik)  
PROTI: 1 (J. Prágerová); 
ZDRŽAL SA: 1 (I. Štepanovičová). 
Rada uznesenie schválila. 
 
Predseda dal hlasovať o návrhu na navýšenie finančných prostriedkov zo sumy 180 tisíc Euro na 200 
tisíc Euro pre projekt „Výkriky bez ozveny“. 
 
Hlasovanie č. 12: 
ZA: 6 (J. Prágerová, V. Štofaník, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 5 (I. Maláková, S. Salajová, M. Švecová, R. Remšík, R. Kováčik). 
Rada návrh neschválila. 
 
Predseda dal hlasovať o návrhu riaditeľa uvedeného v protokole, suma 180 tisíc Euro pre projekt 
„Výkriky bez ozveny“. 
 
UZNESENIE č. 43/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 180.000,-Eur 
žiadateľovi ATTACK FILM, s.r.o., žiadosť č. 130/2025-6/1.1.2 na projekt „Výkriky bez ozveny“  
v nadväznosti na odporúčania v záverečnom protokole č. HF 6/2025 predloženom na rokovanie rady. 
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Hlasovanie č. 13: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 
Pani Paštéková sa vrátila do rokovacej miestnosti. Rada pokračovala v rokovaní v počte 12 členov. 
Pani Švecová opustila rokovaciu miestnosť. Rada pokračovala v rokovaní v počte 11 členov. 
 

2.4 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 2/2025 k protokolu č. AF_2_2025  
 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Marek Kráľovský. Celkovo bola 
predložená na rokovanie  rady 1 žiadosť a komisia ju navrhuje finančne podporiť. Navrhovaná celková 
suma na podporu tejto žiadosti je 85.000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil 
s odporúčaniami komisie. 
 
Predseda dal hlasovať o protokole ako celku v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
UZNESENIE č. 44/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľovi o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. AF_2_2025 
v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 14: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 

2.5 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. AF_6_2025  
 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Marek Kráľovský. Celkovo bola 
predložená na rokovanie  rady 1 žiadosť a komisia ju navrhuje finančne podporiť. Navrhovaná celková 
suma na podporu tejto žiadosti je 100.500,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil 
s odporúčaniami komisie. 
 
Predseda dal hlasovať o protokole ako celku v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
UZNESENIE č. 45/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľovi o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. AF_6_2025 
v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 15: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
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Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 

2.6 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. 
AF_6_2025_minorita 

 
Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Marek Kráľovský. Celkovo bola 
predložená na rokovanie  rady 1 žiadosť a komisia ju navrhuje finančne podporiť. Navrhovaná celková 
suma na podporu tejto žiadosti je 89.200,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil 
s odporúčaniami komisie. 
 
Predseda dal hlasovať o protokole ako celku v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
UZNESENIE č. 46/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľovi o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. 
AF_6_2025_minorita v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 16: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 

2.7 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 6/2025 k protokolu č. DF 6/2025_1 
 
Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Tomáš Klenovský. Celkovo bolo 
predložených na rokovanie rady 6 žiadostí a komisia navrhla finančne podporiť 4 z nich. Navrhovaná 
celková suma na podporu týchto žiadostí je 90.000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu 
stotožnil s odporúčaniami komisie. 
 
Pani Švecová sa vrátila do rokovacej miestnosti. Rada pokračovala v rokovaní v počte 12 členov. 
 
Predseda sa spýtal, či má niekto pozmeňujúce návrhy k protokolu. Po diskusii členov rady ohľadne 
projektu (Ex)Prezidenti navrhla pani Švecová vyňatie tohto projektu z protokolu na budúce rokovanie 
rady za prítomnosti producenta. Projekt bol vyňatý na budúce rokovanie rady za prítomnosti 
producenta.  
 
Predseda ďalej navrhol vyňať projekt „Ako sme sa zabávali – druhá etapa produkcie“ na samostatné 
hlasovanie z dôvodu zmeny odporúčanej sumy finančných prostriedkov vzhľadom na 70. výročie 
Slovenskej televízie. Následne dal o tomto návrhu hlasovať. 
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UZNESENIE č. 47/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov z 0,-Eur na 15.000,-Eur 
žiadateľovi TRIGON PRODUCTION, s.r.o., žiadosť č. 94/2025-6/1.2.2 na projekt „Ako sme sa zabávali 
– druhá etapa produkcie“ v nadväznosti na odporúčania v záverečnom protokole č. DF 6/2025_1 
predloženom na rokovanie rady. 
 
Hlasovanie č. 17: 
ZA: 10 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 2 (I. Štepanovičová, M. Švecová). 
Rada uznesenie schválila. 
 
Keďže nemal nikto ďalší pozmeňujúce návrhy, predseda dal hlasovať o upravenom návrhu vo forme 
protokolu ako o celku. 
 
UZNESENIE č. 48/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 
podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedená v protokole č. 
DF_6_2025_1 v znení prerokovaných a prijatých zmien na rokovaní rady. 
 
Hlasovanie č. 18: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 
Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 1 (I. Štepanovičová). 
Rada uznesenie schválila. 

(neverejné rokovanie - koniec) 

 
3. Schválenie výročnej správy a účtovnej uzávierky za rok 2024 
Predseda rady požiadal pána riaditeľa o zhrnutie Výročnej správy a privítal na rokovaní rady ekonómku 
fondu p. Böhmerová. Pani Böhmerová stručne zhrnula obsah Výročnej správy. Následne sa spýtal, či 
má niekto pripomienky k Výročnej správe. Pani Salajová navrhla formálne úpravy v bode 4 a doplnenie 
zmienky o dlhodobej stratégii rozvoja Audiovizuálneho fondu. Pani Paštéková navrhla opravy v bode 2 
na strane 29. Pán Remšík navrhol v siedmom odstavci v časti 1.2.3. vypustiť mená zamestnankýň. 
Následne dal predseda hlasovať o upravenej Výročnej správe. 
 
UZNESENIE č. 49/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. e) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom 
fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon“) na 
základe odporúčania dozornej komisie zo dňa 15. 04. 2025 schvaľuje Výročnú správu 
Audiovizuálneho fondu za rok 2024 a účtovnú závierku za rok 2024 v predloženom znení na 
rokovanie rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby podľa § 23 ods. 6 zákona do 30.4.2025 
zabezpečil zverejnenie výročnej správy a účtovnej závierky na webovom sídle fondu a ich uloženie 
v registri účtovných uzávierok. 
Hlasovanie č. 19: 
ZA: 12 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 
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Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 

 
4. Návrh termínov na 2. polrok  
Predseda zhrnul predložený návrh termínov rokovania rady na druhý pol rok 2025. V mesiaci Júl sa 
členovia rady zhodli na termíne 17. júl. Ostatné termíny prijali členovia rady jednohlasne v zmysle 
návrhu a požiadali riaditeľa o ich zverejnenie na webovom sídle fondu. Predseda uviedol, že v prípade, 
že sa niekto nebude môcť zúčastniť dohodnutého termínu prezenčne, informuje o tom predsedu rady 
najmenej 5 pracovných dní vopred. Predseda rozhodne vzhľadom na okolnosti o možnosti online 
pripojenia sa. 
 
5. Návrh na udelenie generálneho pardonu 
Predseda predložil na diskusiu tému udelenia generálneho pardonu žiadateľom o finančné prostriedky 
z Audiovizuálneho fondu za porušenia povinností voči fondu, ktoré sa stali pred viac ako desiatimi 
rokmi, ale v súčasnosti im stále znižujú kredit žiadateľa. Následne požiadal kanceláriu o prípravu 
podkladu na budúce rokovanie rady. Riaditeľ požiadal o posunutie termínu na mesiac Jún, kedy bude 
Audiovizuálny fond v spolupráci s členmi rady organizovať odborný seminár.  
 
6. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení  
Predseda uviedol, že s podkladmi sa mohol vopred každý oboznámiť a spýtal sa, či má niekto otázky na 
riaditeľa. Riaditeľ stručne zhrnul informácie zo správy a doplnil informácie za posledný týždeň. Pani 
Štepanovičová požiadala riaditeľa o Správu zo služobnej cesty na slávnostné odovzdávanie Českých 
levov a o informáciu ohľadne prehľadu úspešnosti štipendií.  
Predseda rady sa spýtal, či má niekto otázky k správe Slovenskej filmovej agentúry. 
 
Rada zobrala informácie na vedomie a predseda rady uzavrel tento bod rokovania. 
 
7. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. VP AVF č. 1/2024 – Štruktúra podpornej činnosti 2025 
Predseda uviedol, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia. Predseda 
sa spýtal, či má niekto pozmeňujúce návrhy. Riaditeľ navrhol ešte jednu úpravu vnútorného predpisu, 
ktorú predložil členom rady v písomnej podobe na rokovaní. Stručne zhrnul navrhované zmeny 
vnútorného predpisu – úprava povinného spolufinancovania projektu žiadateľom (bod 7.3 a 7.5 
a vypustenie pôvodného bodu 7.6 v časti 7) a úprava kvót návštevnosti slovenských filmov (bod 5.3.5 
v časti 5 a posun termínu v bode 2 časti 9). Predseda dal následne hlasovať o predloženom návrhu na 
zmenu a doplnenie VP AVF č. 1/2024 v znení predloženom na rokovaní rady. 
 
UZNESENIE č. 50/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s uznesením Dozornej komisie č. 15/2025 z 15.04.2025 
schvaľuje úpravu vnútorného predpisu Audiovizuálneho fondu č. 1/2024 – Štruktúra podpornej 
činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2025 v znení predloženom na rokovaní rady. Súčasne s tým 
ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vnútorného predpisu na webovom sídle 
Audiovizuálneho fondu.  
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Hlasovanie č. 20: 
ZA: 12 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 
Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 
8. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 4/2018 – Zásady poskytovania finančných prostriedkov 

z Audiovizuálneho fondu 

Predseda uviedol, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia. Predseda 
sa spýtal, či má niekto pozmeňujúce návrhy. Riaditeľ uviedol, že navrhované zmeny vnútorného 
predpisu sú legislatívno–technického charakteru.  
Predseda poveril vedením rokovania p. Malákovú a opustil rokovaciu miestnosť. Rada pokračovala 
v rokovaní v počte 11 členov. 
Podpredsedníčka dala následne hlasovať o predloženom návrhu na zmenu a doplnenie VP AVF č. 
4/2018 v znení predloženom na rokovanie rady. 
 
UZNESENIE č. 51/2025 z 24.04.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s uznesením Dozornej komisie č. 16/2025 z 15.04.2025 
schvaľuje úpravu vnútorného predpisu Audiovizuálneho fondu č. 4/2018 – Zásady poskytovania 
finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu v znení predloženom na rokovanie rady. Súčasne 
s tým ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vnútorného predpisu na webovom sídle 
Audiovizuálneho fondu.  
 
Hlasovanie č. 21: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 
9. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 2/2010 – Zásady hospodárenia Audiovizuálneho fondu 

Podpredsedníčka uviedla, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia. 
Podpredsedníčka sa spýtala, či má niekto pozmeňujúce návrhy. Riaditeľ stručne uviedol navrhované 
zmeny vnútorného predpisu – zosúladenie jeho poverenia s ustanoveniami vnútorného predpisu. 
Podpredsedníčka dala následne hlasovať o predloženom návrhu na zmenu a doplnenie VP AVF č. 
2/2010 v znení predloženom na rokovanie rady. 
 

UZNESENIE č. 52/2025 z 24.04.2025 
Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s uznesením Dozornej komisie č. 17/2025 z 15.04.2025 
schvaľuje úpravu vnútorného predpisu Audiovizuálneho fondu č. 2/2010 – Zásady hospodárenia 
Audiovizuálneho fondu v znení predloženom na rokovanie rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, 
aby zabezpečil zverejnenie vnútorného predpisu na webovom sídle Audiovizuálneho fondu. 
 

Hlasovanie č. 22: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, J. 
Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
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PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 
Rada uznesenie schválila. 
 
10. Rôzne (1. časť) 
Pani Paštéková informovala o postupe prípravy Dlhodobej a strednodobej stratégie rozvoja 
Audiovizuálneho fondu a poďakovala sa p. Remšíkovi za zaslaný podklad. Pani Salajová uviedla, že pošle 
podklad za televíziu a navrhla, aby sa dohodla štruktúra dokumentu. Pani Švecová uviedla, že pošle 
podklad z českého Státního fondu audiovize. 

 
Pán Dlugolinský sa vrátil do rokovacej miestnosti. Rada pokračovala v rokovaní v počte 12 členov. 
Predseda uviedol, že tiež pošle pripravované podklady. Následne uzavrel rozpravu k tomuto bodu. 
 
11. Žiadosť žiadateľov o štipendium vo výzve č. 5/2024 o zdôvodnenie nepridelenia finančných 

prostriedkov (Paulína Ďurinová, Radek Ševčík, Lena Kušnieriková, Maja Brusňáková, Štefan 
Straka) a Žiadosť  žiadateľa o podporu festivalov vo výzve č. 9/2024 o zdôvodnenie nepridelenia 
finančných prostriedkov (Eva Križková) 

Predseda privítal verejnosť  na zasadnutí a otvoril diskusiu k týmto bodom. Pani Kušnieriková 
zopakovala obsah svojej žiadosti, a to, že by chcela vedieť dôvody zamietnutia jej žiadosti v rámci 
neschváleného protokolu. Predseda ju ubezpečil, že štipendiá sa nerušia, ale že je snaha ich upraviť. 
Toto bude jednou z tém júnového seminára. Výsledok hlasovania bol ovplyvnený informáciou 
o hodnotení jedného z členov odbornej komisie, ktorý už nemal hodnotiť, a ani nehodnotil predložené 
projekty. Riaditeľ ďalej uviedol, že všetky žiadosti boli adresované rade Audiovizuálneho fondu, a tak 
boli predložené v súlade s vnútornými predpismi rade fondu na najbližšie rokovanie. Tá mohla o týchto 
žiadostiach rokovať až na súčasnom zasadnutí. V rámci diskusie sa vyjadrili aj niektorí členovia rady. 
Pán Šmatlák doplnil, že v súvislosti s touto situáciou vypracovala SFTA úpravu rokovacieho poriadku, 
ktorý predložila rade na prerokovanie.  
 
Pani Križková stručne zhrnula obsah predloženej žiadosti, kde konštatuje nedostatočné odôvodnenie 
vyňatia jednotlivých festivalov na samostatné hlasovanie. Pán Šmatlák a pani Salajová sa zhodli 
v názore, že žiadatelia nevedia dôvody, prečo ich žiadosť bola zamietnutá. Zároveň podporila 
myšlienku zmeny vnútorných predpisov, aby sa upravili podmienky rozhodovania rady o žiadostiach 
o poskytnutie finančných prostriedkov. Pani Štepanovičová uviedla, že nie je povinná rozhodovať tak, 
ako rozhodovala odborná komisia. Predseda uviedol, že širšia diskusia sa predpokladá na júnovom 
seminári, ktorý je podľa informácii riaditeľa naplánovaný na prvú polovicu júna.  
Pani Švecová opustila rokovaciu miestnosť. Rada pokračovala v rokovaní v počte 11 členov. 
Predseda ukončil diskusiu o týchto bodoch. 
 
12. Rôzne (2. časť) 

Predseda v rámci tohto bodu informoval o podkladoch na zmenu Rokovacieho poriadku, ktorý 
vypracovala SFTA, ale vzhľadom k tomu, že materiál bol predložený už po termíne určenom na 
predkladanie materiálov na radu (menej ako 5 pracovných dní pred rokovaním), tak presunul tento 
bod na budúce rokovanie rady. Zároveň uviedol, že takto budú mať členovia rady a aj kancelária rady 
časový priestor na zaujatie stanoviska k predloženému materiálu. 
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Pán Chudík sa spýtal riaditeľa na zmenu priestorov fondu. Riaditeľ ho informoval o poslednom vývoji 
pri hľadaní vhodných priestorov. 
 

Následne predseda rady zasadnutie rady ukončil.  
 
Najbližšie rokovanie rady je naplánované na 22.05.2025 

 
Zapísal:  Mgr. Richard Ceizel 
Overovateľ:  Mgr. Vincent Štofaník 
 
Bratislava 02.05.2025 
 

 
 

Mgr. art. Štefan Dlugolinský 
predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 
na vedomie: predseda dozornej komisie AVF, riaditeľ 


